
Consultatie Wet werkelijk rendement box 3 

Allereerst wil ik opmerken dat er te weinig tijd gegeven wordt om te reageren, temeer omdat de 
voorgestelde wet in erg veel veranderingen voorziet.  
 
In algemene zin: 
 
Er wordt te weinig rekening gehouden met ouderen die al moeite genoeg hebben gehad met de 
overgang naar online belastingaangifte moeten doen. Dat werkt nu redelijk goed, zeker omdat de 
meeste gegevens vooringevuld zijn en alleen nog maar gecontroleerd hoeven te worden. 
 
Wat ik nu lees over de veranderingen die de overheid wil doorvoeren, stemt mij zeer zorgelijk.  
Een aantal van mijn zorgen: 
 
1. Het wordt allemaal nog veel ingewikkelder. 
2. Ik wil niet verplicht worden tot het bijhouden van een administratie met veel te veel detail. Dat 
gaat teveel tijd en moeite kosten. Alle gegevens voor de aangifte moeten beschikbaar gesteld 
worden, door de belastingdienst, de banken en overige instanties.   
3. Ik moet mijn pensioen aanvullen door inkomsten uit vermogen. Mijn beleggingen heb ik al heel erg 
lang. Ik ben geen actieve belegger, dus ik heb niet de (irreële) rendementen waar de belastingdienst 
momenteel vanuit gaat. Dat moet zeker opgelost worden. Dat kan door te kijken naar wat er in het 
afgelopen belastingjaar is bijgeschreven aan dividenden en rente. Daar is geen geheel nieuwe wet 
voor nodig.  
4. Ik vind het verkeerd dat in deze nieuwe wet ervanuit gegaan wordt dat je aandelen koopt op 1 
januari en verkoopt op 31 december.  Dat is helemaal niet zo.  Beleggen moet je doen voor de lange 
termijn, anders zijn er teveel kosten. Als er een vermogensaanwasbelasting komt, is er nog steeds 
het probleem dat belasting betaald moet worden over iets dat helemaal niet gerealiseerd is. Zolang 
als aandelen niet verkocht worden, is er geen winst of verlies. 
5. Wat betreft de eigen woning: ons huis is gekocht in de jaren ´50. Het is absurd als er nu ook nog 
eens een extra winstbelasting zou komen en daarbij gekeken wordt naar het verschil tussen 
aankoopprijs toen en verkoopprijs in bijvoorbeeld 2027. Dat is onmogelijk goed om te rekenen naar 
huidige waarde. En natuurlijk hebben we niet meer de gegevens of bonnen van alle investeringen die 
we in al die jaren gedaan hebben en al het onderhoud.  

Waarom wordt het zo moeilijk gemaakt? Is de wetsverandering een verkapte manier om de 
leeggelopen schatkist aan te vullen? 
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